尊敬的家长，
 
本周内容：
1，复习：学过的“手，脚，花，草，下雨（大雨、小雨）”。通过讨论天气来复习季节和穿着的对话。
2，学习新字：鱼yú， 水shǔi。理解：1）雨是天上下的水，2）海里、河里、湖里都是水。3）游泳、洗澡都和“水”有关系。4）水对人和动植物的重要性，没有水，“花、草”都会死，“鱼”离开“水”也会死。
3，练习对话。哪里有水？你的水在哪里？你喜欢鱼吗？你喜欢玩水吗？我们在哪里玩水？谁给家里的花浇水？
4，课堂作业：按要求涂色。作业有一定难度，要求孩子认识中文数字、颜色，才能正确填色。建议家长查看下自己孩子的完成情况。
今天的卡通：汉字的故事《鱼》、《水》。均来自youtube。搜索即可见。
注意：今天的新字和上周相同，部分原因是因为上周缺课的学生比较多，但是我们本周的话题和内容围绕着这两个新字有相当多的扩展。
谢谢。下周再见。
 白老师
__________________________________________________________
 
Dear Parents, 
This time we did:
1, Revise: 手、脚，花、草, 下雨（大雨+小雨）. By talking the weather we reviewing the seasons and what we wear in different seasons. 

2, New words: 鱼yú(fish),水shǔi(water). Link water to “shower/bath”, “swimming”, “rain” and “drinking”. Understand: 1) Rain is water from the sky. 2) Water in the sea, lakes, rivers etc. 3) Water is very important to human beings, as well as plants and animals. Without water, 花草(flowers and grass) will die, people will die, fish will die. 4). Water can be "toy". We like play water in swimming pool, on the beach. 
3) Dialogues:  Where can we see water? When can we see water? Do you like playing water? Where do you play water? Describe the fish you have or you have seen. (big or small, what color, etc) . Do you have a fish pet? What would happen if fish leave water?  Where is your drinking water? Who in your family water your plants/flowers? 
4) Work: the kids were asked to understand the Chinese characters of number and color, then fill the FISH correctly. Please have a look your child's folder to see how he/she is getting on. 
[bookmark: _GoBack]The story of Chinese Characters "water" and "fish".  
 
Thanks. See you next week.
 
Ms Bai
 

